
— A què atribueix les co n 
tinues patinades de  l’A junta
ment am b les obres de l PONT 
NOU?

— No passa dia que no hi 
vagi, és un tema que m’interessa 
molt. En un principi no hi estava 
gens d ’acord però crec que grà
cies a les crítiques que hem fet 
tots plegats, -jo també en vaig fer 
una en aquesta mateixa revista-, 
aquella gent va optar per rectificar 
i ara ja sembla que van per bon 
camí.

LES OBRES DEL PONT
HAN MILLORAT
GRÀCIES A LES

CRITIQUES QUE HEM 
FET TOTS PLEGATS

— Com  valores els resul
tats electorals, creus que ha 
guanyat l’esquerra o hi ha que 
fer-ne una altra lectura?

—  No va ser un triomf de 
l’esquerra, més aviat una ensope
gada de CiU, un vot de càstig per 
a en Mingo, pels temes de la 
festa, el carrer València... unes 
foteses que demostren la pobresa 
d’esperit de certs individus que 
després de tant de temps de de
mocràcia ja haurien de tenir con
solidat el seu vot; però ja és 
sabut que a alguns botiguers 
quan els toques el calaix... Certa
ment l’Alcalde en aquestes oca-

LES ELECCIONS MES 
QUE UN TRIOMF DE 
L’ESQUERRA HAN 

ESTAT UNA 
ENSOPEGADA DE 

CiU

L’ALCALDE HA ESTAT 
MASSA TOSSUT, 
PERÒ AQUESTA 

TOSSUDESA L’HA 
PORTAT A FER 
GRANS COSES

siones ha estat poc diplomàtic o 
massa tossut, però hem de tenir 
en compte que aquesta mateixa 
tossudesa, l’ha portat a fer grans 
coses i a ser l’alcalde més dinà
mic i progressista que hem tingut 
fins ara. Si no fes res no el criti
carien, a més ara acaba de fer 
l’aprenentatge i d ’aquí endavant 
veurem els resultats d ’una política 
molt ben portada.

— No creu que una ve ga 
da acabades les eleccions  
s’haurien d ’oblidar els enfron
taments de la cam panya  i tre 
ballar per tal de consensuar o 
cerca r acords globals, fent 
pinya en aquells temes que 
son d ’interès per la Vall?

—  Això és molt difícil perquè 
els socialistes que en campanya 
electoral n’han fet un principi del 
no entrar en desqualificacions ni 
crítiques destructives, en acabar 
ja comencen a atacar amb una 
total manca d ’ètica i sobre tot de 
raó. És llàstima perquè tenen 
gent molt trempada, però mentre 
es vagin retratant amb certs ele
ments desestabilitzadors sortiran 
sempre moguts a la foto. Ha que
dat clar que malgrat tants esfor
ços, receptes i injeccions, han 
perdut el malalt!

ELS SOCIALISTES EN 
ACABAR LA 
CAMPANYA 

COMENCEN ELS 
ATACS SENSE ÈTICA 

NI RAÓ

— Quan es dec id irà  a 
donar la cara  en política?

—  És impensable, soc total
ment apolític, no m ’identifico amb 
cap partit. El meu hauria d ’esser 
un partit, com et diria jo, d ’anar
quistes «cachondos», que no té 
cap possibilitat dins d ’aquest 
ramat que és la humanitat.

ES IMPENSABLE QUE 
DONGUI LA CARA 

EN POLÍTICA

— Vostè ve d ’una família  
de ramaders, després s’ha de 
d ica t als serveis, des de la 
seva experiència  com  veu el 
futur de la Vall?

— Malament, en aquesta vall 
d ’aquí a pocs anys hi quedaran 
quatre grans ramaders. En el 
Mercat Comú el petit pagès se 
n’anirà en orris. No hi ha hagut 
cap ministre d ’agricultura que 
hagi fet res pel petit pagès. A 
més l’especialització en el turisme 
és molt perillosa, si un dia hi ha
gués una crisi forta, seria molt 
greu per la Vall. Per això crec

CREC QUE S’HAURIA 
D’ATURAR EL 

CREIXEMENT I LA 
URBANITZACIÓ O 

ENS HO 
CARREGAREM TOT

que el creixement i la urbanització 
s ’haurien d ’aturar, no podem créi
xer indefinidament o ens ho ca
rregarem tot. S ’hauria de fer un 
esforç per tai d ’intentar recuperar 
l’equilibri que ja hi havia hagut 
entre indústria, pagesia i turisme.

X.S.
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